
RIB 24-079 Toekomstbestendige georganiseerde speeltuinen 2025-2040  
Vragen fractie VVD Rijswijk 

 
1. Kan het college toelichten waarom de gemeente überhaupt (private) speeltuinen 

financiert? Is hier een wettelijke verplichting voor? 
Dit Is onderdeel van een bredere ondersteuning aan de stichtingen en verenigingen van 
ons maatschappelijk middenveld. Er is geen wettelijke verplichting voor; het is aan de 
gemeente zelf om het maatschappelijk belang hiervan te beoordelen.  
 

2. Is het niet apart dat de gemeente in feite private partijen financiert om locaties in stand te 
houden waar niet iedereen altijd toegang toe heeft/of soms in de praktijk niet altijd 
iedereen welkom is vanwege onder andere het risico op op straat-/buurt- of wijkniveau? 
Dat geldt in principe voor iedere vereniging die enkel toegankelijk is voor de eigen leden. 
Veel verenigingen redden het niet zonder financiële ondersteuning van de gemeente.  
 

3. Hoe waarborgt de gemeente dat iedereen ook welkom is bij de verschillende speeltuinen? 
Antwoord: Iedereen is welkom bij de speeltuinen, er worden geen kinderen uitgesloten. 
Niet leden kunnen alsnog naar binnen na betaling van entree € 1,- . De speeltuinen 
Rozenstraat en Penninglaan zijn overigens gratis toegankelijk.   

 
4. Zijn ondanks deze financiering ook sprake van speeltuinen waar je een contributie moet 

betalen? Zo ja, hoeveel betreft dat per verschillende speeltuin?  
Antwoord: Speeltuinen Buvelio, Inter Amicos en de Eekhoorn hanteren een 
gezinslidmaatschap van € 25,- per jaar. De kinderen t/m 12 jaar van hetzelfde gezin 
kunnen dan gebruikmaken van de speeltuin en meedoen met de activiteiten. Niet leden 
die toch willen spelen betalen per bezoek € 1,- per persoon. Speeltuinen Rozenstraat en 
Penninglaan zijn gratis toegankelijk en hanteren geen lidmaatschap of entreegelden.    
 

5. Zijn alle beheerders van de verschillende speeltuinen verenigd in stichtingen? Oftewel, 
wat zijn de rechtsvormen van de beheerders?  
Antwoord: Speeltuin Rozenstraat wordt beheerd door Stichting Welzijn Rijswijk. Speeltuin 
Penninglaan door de Sportief Besteed Groep BV. Speeltuinen Buvelio, Inter Amicos en de 
Eekhoorn door een vrijwilligersvereniging. In 2025 wordt het beheer van de Eekhoorn 
overgenomen door Stichting Welzijn Rijswijk.    
 

6. Hoe waarborgt het college dat geen dubbele subsidiestromen gaan ontstaan doordat bijv. 
Welzijn Rijswijk het beheer van speeltuin de Eekhoorn zal overnemen? In andere 
woorden, hoe worden alle verschillende potjes/stromen van elkaar gescheiden?  
Antwoord: Het budget dat Welzijn Rijswijk ontving voor het in beheer nemen van speeltuin 
Rozenstraat is vanaf 2021 integraal onderdeel geworden van hun totale 
begroting/subsidieaanvraag. Voor de overname van het beheer van speeltuin de 
Eekhoorn ontvangt Welzijn Rijswijk in 2025 een eenmalige subsidie van € 18.000,-. Vanaf 
2026 wordt ook dat budget integraal onderdeel van hun totale 
begroting/subsidieaanvraag. Er is dus straks maar 1 subsidiestroom naar Welzijn Rijswijk 
waar het beheer van de speeltuinen Eekhoorn en Rozenstraat onderdeel van uitmaken.  
 

7. Hoe wordt gewaarborgd dat het geld bedoeld voor speeltuinen ook direct naar de 
speeltuinen gaat en niet naar andere activiteit o.i.d.?  
Antwoord: De financiële bijdrage aan de speeltuinen moet jaarlijks worden verantwoord in 
een financieel en inhoudelijk verslag. Stichtingen en verenigingen zijn wettelijk verplicht 
hun jaarverslag door een accountant te laten controleren en goedkeuren. De financiële 
bijdrage is gebaseerd op werkelijk gemaakte kosten en wordt bij wijze van voorschot 
verstrekt. Als uit het jaarverslag blijkt dat budget onbenut is gebleven dan wordt dat bij de 
afrekening door ons teruggevorderd.    



8. Kan inzicht worden gegeven in de al opgestelde gebruiksovereenkomsten die, zoals de 
planning laat zien, met de Rozenstraat en Penninglaan in Q4 2024 zijn gesloten?  
Antwoord: De gebruiksovereenkomst Penninglaan wordt komende donderdag 
ondertekend en kan indien gewenst na ondertekening worden toegestuurd.   
 

9. Kan inzicht worden gegeven in de bezoekersaantallen van de verschillende speeltuinen?  
Antwoord: Dat kan maar vergt wat uitzoekwerk en kunnen we nazenden.  

 


